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Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 
IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 

 
Datum: 9. dubna 2020 od 9,00 hodin 
Přítomnost členů rady v reálném čase bez osobní přítomnosti „na dálku“  
Ing. Medáček Petr, Vacková Alena, Bc. Čechová Martina, Bc. Sazeček Tomáš, Hajná Eva, Salcmanová Jana, 
Šuma Vladimír, Ing. Padělek František,  Bc. Skružná Andrea 
Nepřítomen, omluven: Romana Albrechtová, Ing. Ivo Elman 
Hosté: Procházková Lenka, Ing. Bešta Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 9. 4. 2020 od 9,00 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující.  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Informace a zajištění financování při výstavbě skládky - etapa „C3“ – RO č. 2/2020 
4/ Různé - informace z provozu skládky 
5/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 9,10 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal na dálku zúčastněné, provedl 
kontrolu usnášení schopnosti a požádal přítomné o schválení programu dle pozvánky.  
Ing. Medáček v úvodu uvedl, že z důvodu omezení svobody pohybu na území ČR a přijatých opatření 
provozovatele zařízení „SONO“ proti šíření koronaviru je nutné „zaimprovizovat“ a uskutečnit zasedání rady 
prostřednictvím elektronické komunikace „na dálku“. Zasedání rady částečně nahrazuje plánovanou členskou 
schůzi, neboť výstavba skládky, části „C3“ se nezastavila. Z důvodu zajištění financování této investiční akce je 
nezbytné projednat a schválit rozpočtové opatření, což je v souladu s usnesením vlády č. 274 ze dne 23.3.2020.   
Kontrola usnesení z minulé rady:  
- schvalovány ekonomické dokumenty Závěrečný účet, účetní závěrku a RO č.1 
- dodatek ke SOD na „C3.1.“ podepsán a faktura uhrazena  
- schválen rozsah a finanční krytí jednotlivých víceprací  
- uložené úkoly:  
(1) příprava dodatku č. 1 k SOD s firmou Polanský Group, a.s. – změna původního závazku ze smlouvy 
podřazená pod § 222 odst. 4 zákona číslo 134/20116 Sb. o zadávání VZ – nemění se povaha VZ a hodnota je 
nižší než 15% původní hodnoty závazku 
1.1. položky původně obsažené v rozpočtu, avšak s chybně uvedenou výměrou v celkovém objemu 767.459,- Kč 
(po geometrickém zaměření výkopků a násypů). 
1.2. položky související s objektem Drén RC 315, které byly v původním rozpočtu chybně specifikovány a tím 
došlo k chybnému nacenění materiálových položek – po započtení méněprací ve výši 87.369,-Kč se jedná o 
vícepráce v celkovém objemu 237.884,-Kč  
1.3. položky související s objektem drén RC 225 – vícepráce, které je nezbytné provést pro řádné plnění 
zakázky, není obsaženo v původním položkovém rozpočtu neboť se jedná o nově navržené technické řešení,  
původní drén nelze využít. Vícepráce v celkovém objemu 132.971,-Kč. 
V důsledku plánovaných změn se předpokládaný termín dokončení stavebních prací mění a to do 31.5.2020. 
Celková suma dodatku č.1 je 1.138.314, což je 11,21% z původní hodnoty závazku. 
 
(2) příprava dodatku č. 2 k SOD s firmou Polanský Group, a.s. – změna původního závazku ze smlouvy 
podřazená pod § 222 odst. 5 a 6 zákona číslo 134/20116 Sb. o zadávání VZ 
2.1. dodatečné stavební práce, které nebyly zahrnuty v původním závazku ze smlouvy na VZ, pokud jsou 
nezbytné – zřízení ochranného opevnění (fólie) dna a svahů původní jímky včetně zřízení plošného drénu – 
vícepráce v celkovém objemu 1.186.442,-Kč na základě stanoviska dodavatele pokládky fólie firmou UNISOF-H 
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ke stávajícímu těsnění původní jímky skládkových vod – těsnící fólie již neplní svoji funkci, sváry jsou 
zdegradovány, napojení fólie na potrubí je mechanicky poškozené. Doporučena byla pokládka těsnění této 
jímky kompletně s novou etapou – ponechat původní fólii, na kterou se instaluje separační a ochranná textilie 
alespoň 500 g/m2 a poté izolační folie HDPE t. 1,5 mm včetně napojení na stávající potrubí. 
 
2.2. dodatečné stavební práce, jejíchž potřeba vznikla v důsledku okolností, které zadavatel jednající s náležitou 
péčí nemohl předvídat – zvětšení prostoru pro skládkování (následkem vymístění jímky podzemních vod mimo 
těleso skládky) – vícepráce v hodnotě 1.465.754,-Kč.  
Celková suma dodatku č. 2 činí 2.652.196,-Kč, což je 26,13% z původního závazku 
 
Pro odsouhlasení dodatku č. 1 a č.2 původního závazku ze smlouvy s firmou Polanský group, a.s. byl vysloven 
souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   9   hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se:  0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 1, odstavec (1) a (2): 
Předsedající Ing Petr Medáček konstatoval, že byl schválen dodatek č. 1 a č. 2 původního závazku ze smlouvy 
na výstavbu skládky, části C3 s firmou Polanský group, a.s. ze dne 5.12.2019 a že rada pověřuje předsedu 
k podpisu dodatků této smlouvy. 
 
(3) příprava samostatné smlouvy na přeložení jímky podzemních vod v hodnotě 2.340.855,-Kč  - zhotovitel, 
firma Lubomír Polanský byl vybrán na základě rozhodnutí zadavatele, které je v souladu s usnesením minulé 
Rady, přičemž zadavatel přihlížel k okolnostem, kdy se jedná o veřejnou zakázku na stavební práce malého 
rozsahu mimo režim zákona č. 134/2016 Sb., v platném znění, dále se jedná o mimořádnou situaci, kdy 
zadavateli hrozí nebezpečí z prodlení a není možné odkládat zahájení plnění díla, které má přímou vazbu na již 
stávávající probíhající veřejnou zakázku, přičemž se jedná o mimořádné okolnosti, které by mohla mít dopady 
na životní prostředí a výkon činnosti zadavatele v hodnotě 
 
Pro odsouhlasení smlouvy na přeložení jímky podzemních vod s firmou Lubomír Polanský byl vysloven souhlas 
členů rady „SONO“: 
Souhlas:   9   hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se:  0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 1, odst.(3): 
Předsedající Ing Petr Medáček konstatoval, že rada schválila smlouvu na akci „Přeložení jímky podzemních 
vod“ s firmou Lubomír Polanský, Písek. Rada současně pověřuje předsedu podpisem smlouvy. 
 
Po hlasování a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Informace k výstavbě skládky – etapa „C3“ a její financování (RO č. 2/2020) 
Dle informací stavebního dozora a odsouhlasených soupisů provedených prací je zcela zhotoven SO 02 – 
přípravné práce a terénní úpravy, SO 03 – těsnění, provedeno zhruba na 2/3 svahů a polovině dna – situace na 
stavbě doložena fotodokumentací. SO 04 – odvodnění tělesa skládky provedeno na svahu navazující na část 
„C1“ a v původní jímce.   
Pí. Zubáková předložila návrh rozpočtového opatření č. 2, předjednaný finančním výborem dne 25.2.2020 jako 
podklad pro jednání členské schůze v dubnu 2020.  
Do rozpočtu příjmů je doplněna částka 1.047tis.Kč, což je částka DPH k fakturaci za prodané stroje 
z kompostárny. Do běžných výdajů je vrácena (vypůjčená 1. RO) částka ve výši 3.000 tis. Kč na vývoz a dovoz 
odpadu do Polska za účelem provedení topné zkoušky. Kapitálové výdaje se navyšují o 5.100 tis.Kč z důvodu 
financování víceprací nesoutěžených - původní jímka skládkových vod a vymístění jímky podzemních vod mimo 
těleso skládky a s tím související rozšíření svahů a dna pro zvýšení kapacity skládkování. Rozpočtovým 
opatřením č. 2/2020 se schodek rozpočtu se navyšuje o 7.053 tis.Kč na 11.084 tis.Kč, příjmy po konsolidaci 
13.331 tis.Kč, běžné výdaje po konsolidaci 7.115 tis.Kč a kapitálové 17.300 tis.Kč. Tento schodek rozpočtu bude 
kryt finančními prostředky deponovanými na bankovních účtech z přebytků hospodaření předchozích období. 
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Předsedající vyzval členy rady, aby se vyjádřili k navrženým změnám v rozpočtu, případně vznesly dotazy 
k návrhu rozpočtového opatření č.2.   
Pro odsouhlasení rozpočtového opatření č. 2/2020 byl vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:    9 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Usnesení k bodu 2: 
Ing. Petr Medáček konstatoval, že jednání rady schválilo 9 hlasy z 9 zúčastněných rozpočtové opatření 
č. 2/2020 – celkové příjmy 23.331 tis.Kč, celkové výdaje 34.415 tis.Kč, schodek rozpočtu 11.084 tis.Kč.   
 
Následně bylo přistoupeno k informacím z provozu skládky a k diskuzi. 
 
Ad 3/ Pí. Zubáková informovala členy rady o provozu na jednotlivých střediscích zařízení „SONO“ od počátku 
roku:  
Kompostárna – podařilo se vrátit zpět „odkloněný“ bioodpad firmou FCC BEC, s.r.o., kompost bude vyváženější, 
lepší poměr N:C dík zelené hmotě. Dále bylo jednáno s firmou MANETECH, a.s. o využití prostředků pro 
urychlení zrání kompostu a firmou Rašelina Soběslav o možném odkupu našeho vyrobeného zralého kompostu. 
Zobchodování kompostu je podmíněno dobrými výsledky odběrových vzorků, které se však z důvodu 
koronavirových omezení dosud neuskutečnily. Drcení bioodpadu probíhá již na novém drtiči. 
Skládka – provoz na začátku roku, stejně jako konec loňského roku, byl poznamenán velkými opravami na 
BOMAGU (stroj na úpravu skládky) – oprava tandemové pumpy, nákup náhradní pumpy a výměna motoru se 
nesmazatelně zapsalo do nákladů ve výši cca 1 mil. Kč. Vzhledem k nemožnosti rozlivu skládkové vody na tělese 
skládky (stavba a omezený stávající prostor pro skládkování) se voda z jímky likviduje na ČOV (cca 1 mil. Kč).  
Provoz na tělese skládky musel být omezen z důvodu podezření na zahoření (jen vývin kouře) na „B2“ od 3. do 
6.4. řešeno vlastními silami – došlo však k poškození cisterny, podtlakem je „vcucnutá“ dovnitř, těžko 
opravitelná. Zajištěna náhradní cisterna, od úterý 7.4. bagrování a prolévání vodou z cisteren hasičů, nejdříve 
jen Brozany n.O., dispečink HZS zajistil další dobrovolné hasiče, noční dohled hasiči Čížkovice.  
Z důvodu stání hasičů na příjezdové komunikaci na těleso skládky bylo omezeno skládkování, povoleny byly jen 
popelářské vozy, ostatní příjem odpadu na skládku byl zastaven. Proléváním odpadu, jeho vybagrováním a 
odvozem došlo k útlumu zahoření, nikoliv však k jeho úplné likvidaci, stále se prolévá skládkovou vodou. 
Příjem veškerého odpadu by mohl být obnoven v úterý po Velikonocích, s otevřením sběrných dvorů 
očekáváme velký přísun velkoobjemového odpadu. Vzhledem k tomu, že do prostoru drcení velkobjemu byl 
navážen „vybagrovaný“ odpad, manipulační prostor pro drcení se výrazně zmenšil a je možné, že bude nutné 
přistoupit k omezení návozu, dokud se navršený odpad alespoň částečně nezpracuje. Výpomoc s buldozerem a 
bagrem ze stavby je koordinována se stavbyvedoucím ing. Hůrkou. 
Závěrem poděkovala zástupcům obcí, kteří pomohli společnosti zvládnout zavedení protikoronových opatření – 
roušky (Brozany n.O.), dezinfekce (Budyně n.O., Čížkovice), příslib jednorázových rukavic a roušek (Třebenice). 
  
Jelikož nikdo nevznesl žádné připomínky či dotazy, vyzval předsedající, aby hlasovali a vzali na vědomí informace 
z provozu zařízení SONO.  Následně bylo přistoupeno k hlasování. 
 
Pro vzetí informací z provozu zařízení SONO se vyslovili členové rady v počtu přítomných členů: 
Souhlas:   9   hlasů,                               nesouhlas: 0 hlasů,   zdrželi se: 0 hlasů,  
 
Usnesení k bodu 3: 
Jednání rady bere na vědomí informace k z provozu zařízení SONO. 
 
Diskuze probíhala během projednávání jednotlivých bodů, další diskuze neproběhla, členové rady si vzájemně 
popřáli hezké Velikonoce a hodně zdraví v této nelehké době. 
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Předsedající konstatoval, že program jednání je naplněn, žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek 
zařazení dalšího bodu na program na jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 9. dubna 2020 
Zápis zapsal V. Zubáková    

 

 Ing. Petr Medáček      ____________________________ 

 


